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MEDIJIMA

U Puli, 8. kolovoza 2010.

PRIOPĆENJE ZA MEDIJE
o imenovanju i radu Povjerenstva za obradu primjedbi pristiglih tijekom javne rasprave o

Prijedlogu Urbanističkog plana uređenja «Lučica Delfin»

Odlukom gradonačelnika 12. srpnja 2010. godine imenovano je Povjerenstvo za obradu primjedbi 
pristiglih tijekom javne rasprave o Prijedlogu Urbanističkog plana uređenja «Lučica Delfin». 
Njegovim je imenovanjem nastavljena farsa kojom se želi zadržati privid objektivnosti u donošenju 
UPU-a "Lučica Delfin". Radi se o još jednom u nizu licemjernih poteza gradonačelnika iza kojih se 
skriva namjera da se, prema ustaljenom obrascu, javnost isključi iz procesa odlučivanja o poslovima 
koji donose veliku dobit maloj grupi pojedinaca a nemjerljivu štetu gradu i građanima Pule. Iza 
fasade legalnosti u oblikovanju tog urbanističkog plana nalazi se još jedan kompromitirajući potez 
gradske vlasti, sklonije pogodovanju interesima izraelskog investitora nego obrani javnog interesa.

U Povjerenstvu koje je imenovao gradonačelnik, od pet članova, troje (tj. većina) su predstavnici 
koji su Gradu i investitoru osigurali premoć u odlučivanju, koju su imali i prilikom oblikovanja 
prijedloga samog plana. Preostala dva člana predstavljaju samo alibi - i to loš, te nas čudi da su tu 
ulogu prihvatili. Od pet članova Povjerenstva dva su predstavnici Grada Pule - pročelnik Upravnog 
odjela za prostorno uređenje Giordano Škuflić i pomoćnica pročelnika Upravnog odjela za 
komunalni sustav i imovinu Martina Šaina. Treći član Povjerenstva je Mario Smilović, službeno 
predstavnik Društva arhitekata Istre, a stvarno predstavnik tvrtke SBE – Rijeka d.o.o. Tvrtke u 
vlasništvu Izraelskih investitora koja je i financirala izradu UPU-a s namjerom da na tom području 
ostvari nekoliko stotina milijuna EUR-a ekstra profita na štetu građana grada Pule. (M. Smilović se 
u Mjesnom odboru Nova Veruda donedavno predstavljao i dolazio kao projektant koji radi za tu 
tvrtku). Ni nadležni pročelnik Škuflić niti sam Smilović u tome ne vide nikakav problem, što je 
zapravo simptom kronične bolesti koja izjeda pulsku gradsku upravu. Osim toga, 13 članova 
Društva arhitekata Istre izjasnilo se u pisanoj formi protiv prijedloga UPU-a Lučica Delfin, a njihov 
je predstavnik u Povjerenstvu glasao za. Je li Smilović u Povjerenstvu djelovao kao privatna osoba, 
kao predstavnik Izraelskih investitora ili kao predstavnik Društva arhitekata? 

Naprosto je nevjerojatno kako je svega nekoliko osoba privatnog investitora zajedno s nekoliko 
stručnjaka» Urbisa 72, izradilo tako savršen UPU Lučice Delfin da povjerenstvo nije prihvatilo 
apsolutno niti jednu primjedbu i prijedlog koje je dalo 1066 građana Pule (među kojima i nekoliko 
doktora znanosti te desetine diplomiranih stručnjaka raznih struka), niti jednu primjedbu i prijedlog 
koje je dalo 13 arhitekata te niti jednu primjedbu i prijedlog dan od strane Mjesnog odbora Nova 



Veruda niti  drugih koji su dali primjedbe na UPU. Prihvaćeno je jedino ono što se direktno kosilo 
za zakonom (npr. da se javni parking ne gradi u području koje je u naravi šuma), te pokoja sitna 
kozmetička, suštinski nebitna primjedba sa svrhom da se zamažu oči građanima i javnosti.  

Molimo Gradsko vijeće Pule,  koje treba donijeti odluku o prihvaćanju ili odbijanju UPU-a Lučice 
Delfin, da se što detaljnije upozna sa situacijom.  Da ima na umu činjenice koje smo do sada 
predočili građanima Pule o štetnosti i nakaradnosti trenutnog UPU-a. te da uvidi farsu s izborom 
Povjerenstva. Molimo da se raspitaju o drugim podmetanjima i prijevarama kojima su se 
predstavnici tvrtke SBE Rijeka i Grada Pule do sada koristili prema Mjesnom odboru Nova Veruda 
(u cilju da MO pristane na GUP kakav je investitoru trebao) i da se raspitaju o stvarnom stajalištu 
MO Nova Veruda o GUP-u na koji se toliko poziva gradonačelnik Pule (o čemu postoji 
dokumentacija).

Učinit ćemo sve što je u našoj moći da se, nakon svih urbanističkih propusta i užasa koje je ovaj 
grad pretrpio zbog politike i kompromitirane struke, ustaljeni obrasci počnu mijenjati. Pula svoje 
velike potencijale treba početi razvijati u pravom smjeru, te onemogućiti pokušaje da se ti 
potencijali iskorištavaju samo za korist nekolicine pojedinaca a na štetu ogromne većine građana 
Pule. Pozivamo građane da nam se pridruže u aktivnostima koje će uslijediti. Građani Pule, 
nemojmo dozvoliti da nam jedan privatni investitor, uz podršku nekolicine nesavjesnih u gradskoj 
upravi, trajno upropasti najljepše dijelove našeg grada.   
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